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Ik heb nog 1 vraag die in mijn hoofd blijft omdat ik 14 mei niet bij het DBT kon zijn In dit overleg is afscheid genomen

van de 400 meter afstandseis omdat het RIVM op basis van de onderzoeksresultaten concludeert dat besmettmg buiten dat

stal verwaarloosbaar is en geen reden ziet om de 400m maatregelen te handhaven Op 8 mei had ik echter een vraag

gesteld over de representativiteit van de metingen Dit omdat ik nertsen stallen vooral ken als een dak met geheel open

zijwanden en onder dit dak de nertsenkooien De bedrijven waar metingen zijn gedaan in Milheeze en Beek en Donk

kennen wel zijwanden van ik denk windbreekgaas In de vergadering is aangegeven dat deze stallen in Milheeze en Beek

en Donk wel natunrlijk geventileerd zijn Die kunnen meer of minder open gezet worden Mijn vraag was bedoeld om te

voorkomen dat er discussie gaat ontstaan over de representativiteit van de meting op basis van de verschillende

stalsystemen Immers de uitkomsten worden op alle toekomstige besmette locaties toegepast Imniddels is het een

zoonose en is de vraag voor mij alleen maar belangrijker geworden In het verslag van 8 mei staat het als voIgt
en discussie moet worden voorkomen over de representativiteit van stalsystemen Uitkomsten

van deze onderzoeken zijn immers belangrijk voor toekomstige besmettingen
• DAD geeft aan dat opmerking over representativiteit wordt meegegeven aan onderzoekers

• Noord Brabant

Ik lees in het verslag van 14 mei het volgende
• CVO licht toe dat het RIVM op basis van de onderzoeksresultaten concludeert dat besmetting buiten dat stal

verwaarloosbaar is en geen reden ziet om de 400m maatregelen te handhaven

• VZ vraagt of dit geldt voor bestaande en nieuwe bedrijven
• CVO geeft aan dat het ook voor nieuwe bedrijven geldt omdat in eerste en tweede ronde van bemonstering geen virus
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buiten de stal is aangetroffen
• CVO geeft aan dat wetenschappers altijd een slag om de arm houden en nooit zullen zeggen dat risico 0 is De

onderzoeksresultaten laten zien dat geen virus is aangetroffen in de luchtmonsters zelfs niet in de langdurige meting van 30

uur Daarbij is er geen reden om aan te nemen dat virus zich bij nertsen anders gedraagt dan bij mensen en enkel over korte

afstand verspreidt

In de bijlage heb ik een rapport opgenomen van de universiteit van Wageningen over stalsystemen en fijnstof van nertsen Achterin

staan ook foto’s van verschillende stalsystemen Dit zijn allemaal natuurlijk geventileerde stallen De een met windbreekgaas en de

andere weer met kippengaas In het rapport staan bijvoorbeeld opmerkingen zoals

• Uit deze figuur blijkt dat de variatie in het ventilatiedebiet groot is en wisselt per meting en locatie Dit is gerelateerd aan

verschillen in windsnelheid en windrichting voor de meetdagen
• Een ander substantieel verschil is de hoeveelheid geventileerde lucht In onderhavige studie werden de stallen natuurlijk

geventileerd de aangehaalde studies hadden mechanisch geventileerd om hetdebiet te kunnen bepalen Dit veroorzaakte

een lager debiet met een lagere luchtbeweging over de emitterende oppervlakken wat de ammoniakemissie reduceert

Echter in een mechanisch geventileerde stal wordt het ventilatiedebiet bepaald door de temperatuur Hoge temperaturen

gaan derhalve gepaard met hoge debieten en effecten van temperatuur en luchtbeweging op de emissie zijn gestapeld In

een natuurlijk geventileerde omgeving bestaat die relatietussen temperatuur en ventilatie niet en zal het effect van

temperatuur op de emissie daarom lager zijn

Mijn resterende vragen

1 Uit het rapport van Wageningen blijkt dat er variabele zijn die invloed hebben op de mate van ventilatie Feit is dat er soms

ventilatie is met windbreekgaas en soms met kippengaas Is hier rekening mee gehouden als hetgaat om de representativiteit

van de metingen in Milheeze en Beek en Donk Kunnen jullie uitleggen dat dit voor elk stalsysteem in NL geschikt is

2 Verder zag ik de technische briefing afgelopen maandag van

Deurne nog volop actief is qua besmettingen Was tijdens de metingen bij NB1 en NB2 het virus ook nog volop actief

10 129 10 2» Daarin is aangegeven dat NB3en|

Ik wil gewoon voorkomen dat er discussies gaan ontstaan dus vandaar mijn zoektocht naar een antwoord
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ffiih
Beleidsmedewerker openbare orde en veiligheid |

@brabant nl |10 129M 31

Kabinet commissaris van de Koning |
Provincie Noord Brabant | Postbus 90151 | 5200 MC s Hertogenbosch |
Bezoekadres Brabantlaan 1 | 5216 TV s Hertogenbosch |

10 2eVan I
Verzonden donderdag 28 mei 2020 14 19

Aan Lt10 l2e

10 126

101 26 10 126 10 129 H0 29I ll I10 2»

10 29 10 129 10 129I DCC EZK LNV @qqdbzo nrJ

© laarbeek nl nifliaai BE fBMv maieai@deurne nl Q10 2e 10 2e

10 129 10 129 H0 29ll IDUS
[iiI0 [2e 10 129

10X29

10X29@gemert bakel nl

@minvws nl limit B manual |

@minvws nl

10X2« I 101 2°

10 2e

Secretariaat BBR BPZ

10 129 10 129SecretariaatDGA @m in vws nl ll
1° 2«

10 129

10 2ell ll
10X29CC I

Onderwerp brief ministers VWS en LNV aan de 2de kamer van 28 mei 2020

Goedemorgen

Bijgaande doe ik u toekomen voor uw informatie de brief die de ministers van VWS en LNV voornemens zijn te sturen aan de

tweede kamer betreffende COVID en nertsen

De brief is vooral een aanscherping en precisering van reeds genomen maatregelen en bestaand beleid

Tevens is een aangepaste versie van de vragen antwoorden toegevoegd voor uw gebruik Deze zijn ook naar uw
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communicatieafdelingen gestuurd

Ik wil u vragen de Tweede Kamerbrief vertrouwelijk te behandelen tot het moment van publiceren Publicatie zal om circa 15 30

plaatsvinden

Ik hoop u zo voldoende te hebben geinformeerd
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Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd Indien u

nietde geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u isgezonden

wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te

verwijderen
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade van welke aard

ook die verband houdt met risico s verbonden aan het elektronisch

verzenden van berichten

This message may contain information that is not intended for you If you

are not the addressee or if this message was sent to you by mistake you

are requested to inform the sender and delete the message

The State accepts no liability for damage of any kind resulting from the

risks inherent in the electronic transmission of messages
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Volg op In stag ram www instaqram com provincienoordbrabant

Dit bericht kan infomiatie bevatten die met voor u is bestemd Indien u

niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is gezondem
wordt u verzoclit dat aan de afzender te melden en het bericht te

verwijderen
De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade van welke aard

ook die verband houdt met risico s verbonden aan het elektronisch

verzenden van berichten

This message may contain information that is not intended for you If you
are not the addressee or if tins message was sent to you by mistake you

are requested to inform the sender and delete the message
The State accepts no liability for damage of any kind resulting from die

risks inherent in die electronic transmission of messages



301019

Dit benefit kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht abusievelijk aan u is toegezonden w

erband houdti

ordt u veizocht dat aan de

met risico s verbonden aan hetafzenderte mekJen en het bericht te verwijderen De Staat aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade van welke aard ook die v

elektronisch verzenden van berichten
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